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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Moje dzisiejsze oświadczenie jest głosem wsparcia dla samorządów skupionych wokół aglomeracji wał-

brzyskiej, które wystąpiły z apelem i prośbą o wsparcie ich postulatów dotyczących budowy trasy S3 na od-

cinku Bolków – Lubawka. 

Z jednej strony są oni spokojni o to, że trasa ta będzie służyła mieszkańcom naszego regionu, a z drugiej 

strony zaniepokojeni są tym, że według aktualnych planów nie do końca będzie ona odpowiadała potrzebom 

mieszkańców. Jeżeli projekt pozostanie w niezmienionym kształcie, to niestety przewidywany wzmożony 

ruch przez takie miejscowości jak Wałbrzych, Mieroszów, Boguszów-Gorce, Czarny Bór czy Kamienna Góra 

(szczególnie) będzie bardzo uciążliwy dla obywateli i ucierpi na tym ich normalne, codzienne funkcjonowa-

nie. 

Wszystkie postulaty, dokładnie i wyczerpująco opisujące sytuację, są także wspierane przez zarząd woje-

wództwa dolnośląskiego. Niestety wciąż uparcie przeciwni przedstawionym zmianom są, upierający się przy 

niekorzystnych rozwiązaniach, przedstawiciele oddziału dolnośląskiego GDDKiA. Nie przemawiają do nich 

zupełnie argumenty mówiące o tym, że zmiany w projekcie i przebudowa węzła niewykonane w tym mo-

mencie spowodują o wiele większe koszty ekonomiczne i społeczne (zapowiadane są protesty) w przyszłości. 

Prosimy o to, by włączył się Pan w te rozmowy i poparł postulaty samorządów skupionych w aglomeracji 

wałbrzyskiej, wspólnie z zarządem województwa dolnośląskiego, bo są one racjonalne, a przede wszystkim 

najważniejsze dla mieszkańców poszczególnych gmin i ich lepszej przyszłości. 

Pozostaję z szacunkiem 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 
 


